

奥王品牌 诺维琪成犬粮 20kg

产品名称	奥王品牌 诺维琪成犬粮 20kg
公司名称	金勇锋（个体经营）
价格	110.00/包
规格参数	品种:狗粮 品牌:诺维琪 适用阶段:成年
公司地址	中国 上海市徐汇区 上海市徐汇区罗成路长桥花鸟市场
联系电话	86 021 13681849936 13681849936

产品详情

品种	狗粮	品牌	诺维琪
适用阶段	成年	重量	20K (g)
适用对象	狗	产品类别	宠物粮

诺维奇成犬粮20kingredients:chicken meal, ground yellow corn, ground whole wheat, lamb meal, poultry fat, natural flavors, full - fat soybeans, fish meal, dried eggs, dicalcium phosphate, salt, dried kelp, choline chloride, brewer%27s dried yeast, natural antioxidants, vitamin supplements (e,a,b2,b12,d3), niacin, calcium ascorbate, calcium pantothenate, thiamine mononitrate, inositol, menadione sodium bisulfite complex (source of vitamin k activity), folic acid, biotin, zinc proteinate,

材料：鸡肉，黄玉米，优质麦芽，羊肉粉，家禽脂肪，天然香料，大豆卵磷脂，鱼粉，蛋粉，磷酸氢钙，盐，干海带，氯化胆碱，啤酒酵母干燥，天然抗氧化剂，维生素补充剂（a，b，b2，b12，d3），烟碱酸，钙，抗坏血酸，泛酸钙，肌醇，维生素k3亚硫酸氢钠复合物（来源维生素k），叶酸，生物素

the balanced nutrition proportion makes the absorption easier

均衡的营养配比，更有利于爱犬的全面吸收

1. selects meats and the natural albumen supplemented pet ' s nutrition which it needs every day, makes the body and spirit more vigorously, the muscle is more developed.

精选肉类和天然植物蛋白补充爱犬每天所需的营养，使爱犬的体魄更矫健，肌肉更发达。

2. the natural synthesis yeast mycelium makes your pet easier to digest and absorption, the improvement excrement smell.

天然合成的酵母菌体使爱犬更容易消化、吸收，改善粪便气味。

3. the balance combination of mineral substance , kinds of trace element increase and the dog ' s 11 kinds of essential amino acids, causes your pet to be healthier, and with a brighter wool color.

矿物质、各种微量元素的添加与犬必需的11种氨基酸的平衡组合，使您的爱犬更加健康，毛色更加亮泽。

4. specially increases omega 3, omega 6 and so on the multi-unsaturated fatty acid, may improve the heart function, promotes the skeleton to grow, enhances the memory ability, causes your pet to be more intelligently and clever.

特别添加 3、6等多不饱和脂肪酸，可改善心脏机能，提高大脑记忆力，使您的爱犬更加聪明伶俐。

5. the increase of many kinds of vitamins, makes your pet ' s eye keener, the sense of smell is keener, and also may strengthen the immunity function

多种维生素的添加，是爱犬的眼睛更敏锐，嗅觉更灵敏，还可增强免疫机能。

6.100% complete and balanced nutrition for your puppy's first year, up to two years for large breeds

百分之百的平衡的营养，使你的小狗生长更迅速更健康

7.great taste encourages a healthy appetite

极好的适口性更符合爱犬的口味

8.vitamin e naturally preserved

天然维生素e保鲜排除使用任何人工防腐剂，减轻肝肾负担

分析保证

粗蛋白质 28.00%粗脂肪 14.00%粗纤维 5.00%水分 10.00%亚油酸 3.50%钙 1-3%磷
1.00%维生素e 160国际单位/千克抗坏血酸 ** 45毫克/公斤亚麻酸 (ala) 的 0.30%dha 0.30%氨基葡萄糖盐酸盐 275毫克/公斤硫酸软骨素 225毫克/公斤